
ZÁPIS VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ OBECNÍHO ZASTUPITELSTVA  

č. 23/2021 

konaného dne 30.08.2021, 19:00 

v hostinci „U Věčné žízně“ 

PŘÍTOMNI:  

Lukáš Kováč, 

Iveta Barešová, 

Jan Vogl, 

Klára Kodýdková, 

Václav Pešta, 

Iva Svárovská 

OMLUVENI:  

Jana Truksová 

HOSTÉ: 

Viz přiložená presenční listina. 

1. ZAHÁJENÍ  

Starosta Lukáš Kováč jako Předsedající konstatoval, že se sešlo 6 členů 

zastupitelstva, a tím je zasedání usnášení schopné. 

2. SCHVÁLENÍ PROGRAMU ZASEDÁNÍ  

 

➢ Projednání záměru podat žádost o dotaci z Fondu homogenizace do-

pravní infrastruktury Středočeského kraje 

➢ Vyhodnocení výběrového řízení na akci „Oprava části silnice č. 27515“ 

➢ Schválení novely vyhlášky „O stanovení obecního systému odpado-

vého hospodářství“ 

➢ Schválení rozpočtového opatření č. 7 

➢ Schválení plánu inventur 



➢ Zpráva o činnosti Obecního úřadu 

➢ Diskuse 

➢ Závěr 

NÁVRH USNESENÍ 1-23/2021: 

Zasedání č. 23/2021 se bude řídit programem uvedeném na pozvánce 

Zasedání zastupitelstva zveřejněné 23.8.2021. 

HLASOVÁNÍ: 

Lukáš Kováč - PRO 

Iveta Barešová – PRO 

Jan Vogl – PRO 

Klára Kodýdková – PRO 

Václav Pešta – PRO 

Iva Svárovská - PRO 

Usnesení bylo schváleno 

3. URČENÍ ZAPISOVATELE A OVĚŘOVATELŮ ZÁPISU  

Předsedající jako zapisovatelku určil Ivetu Barešovou, jako ověřovatele Jana 

Vogla a Václava Peštu. 

4. PROJEDNÁNÍ ZÁMĚRU PODAT ŽÁDOST O DOTACI Z FONDU 

HOMOGENIZACE DOPRAVNÍ INFRASTRUKTURY STŘEDOČESKÉHO 

KRAJE 

Jedná se o žádost o dotaci na opravu krajské silnice, která byla dotčená 

výstavbou vodovodu. Díky tomuto dotačnímu fondu bychom ji mohli opravit 

v celé šíři a ne pouze polovinu. 

NÁVRH USNESENÍ 2-23/2021 

Zastupitelstvo obce schvaluje záměr podat žádost o dotaci z Fondu 

homogenizace dopravní infrastruktury Středočeského kraje na opravu 

krajské silnice dotčené výstavbou vodovodu. 

HLASOVÁNÍ: 

Lukáš Kováč - PRO 

Iveta Barešová – PRO 

Jan Vogl – PRO 



Klára Kodýdková – PRO 

Václav Pešta – PRO 

Iva Svárovská - PRO 

Usnesení bylo schváleno 
 

5.  VYHODNOCENÍ VÝBĚROVÉHO ŘÍZENÍ NA AKCI „OPRAVA ČÁSTI 

SILNICE Č. 27515“ 

Jedná se o výběrové řízení na zhotovitele zmíněné opravy, na kterou budeme 

podávat žádost o dotaci. Akce se bude realizovat pouze pokud se nám 

podaří dotaci získat. Výzva k předložení nabídek byla odeslána dvěma 

firmám, a to Pittner, s.r.o. Česká Lípa a Holastav spol. s r.o. Obě firmy nabídku 

podali v požadovaném termínu, kdy předložily všechny potřebné doklady,. 

Fa. Holastav s.r.o.  nabídla cenu bez DPH 994 648,-Kč. Fa. Pittner s.r.o. nabídla 

cenu bez DPH 968 921, 08,-Kč. Podle zvolených kritérií zastupitelstvo vybralo 

firmu, která nabídla nižší cenu, kterou je fa. Pittner s.r.o. Realizace bude 

provedena pouze v případě udělení dotace na opravu komunikace z Fondu 

homogenizace dopravní infrastruktury Středočeského kraje 

NÁVRH USNESENÍ 3-23/2021 

Zastupitelstvo obce pověřuje starostu Lukáše Kováče k podpisu smlouvy o 

dílo na opravu komunikace č. 27515 s fa. Pittner s.r.o. 
 

HLASOVÁNÍ: 

Lukáš Kováč - PRO 

Iveta Barešová – PRO 

Jan Vogl – PRO 

Klára Kodýdková – PRO 

Václav Pešta – PRO 

Iva Svárovská - PRO 

Usnesení bylo schváleno 

  



6.  SCHVÁLENÍ VYHLÁŠKY „O STANOVENÍ OBECNÍHO SYSTÉMU 

ODPADOVÉHO HOSPODÁŘSTVÍ“  

Tato vyhláška upravuje systém jak nakládat s odpadem z domácností a 

nahrazuje vyhlášku č. 1/2021. Obsahově k žádné změně v systému nedochází, 

jde jen o úpravu z důvodu novely zákona. 

NÁVRH USNESENÍ 4-23/2021 

Zastupitelstvo obce schvaluje vyhlášku „ O stanovení obecního systému 

odpadového hospodářství“ v předložené podobě. 
 

HLASOVÁNÍ: 

Lukáš Kováč - PRO 

Iveta Barešová – PRO 

Jan Vogl – PRO 

Klára Kodýdková – PRO 

Václav Pešta – PRO 

Iva Svárovská - PRO 

Usnesení bylo schváleno 

 

7.  SCHVÁLENÍ ROZPOČTOVÉHO OPATŘENÍ Č. 7  

Jedná se o RO, které navyšuje § 2310 – prostředky na vodovod - o částku 

2 000 000,-Kč 

NÁVRH USNESENÍ 5-23/2021 

Zastupitelstvo obce schvaluje RO č. 7 v předložené podobě. 
 

HLASOVÁNÍ: 

Lukáš Kováč - PRO 

Iveta Barešová – PRO 

Jana Truksová- PRO 

Jan Vogl – PRO 

Klára Kodýdková – PRO 

Václav Pešta – PRO 

Iva Svárovská - PRO 

Usnesení bylo schváleno 



8.  SCHVÁLENÍ PLÁNU INVENTUR 

Fyzická inventura bude provedena v prosinci 2021. Přesný termín ještě bude 

upřesněn 

NÁVRH USNESENÍ 6-23/2021 

Inventura obecního majetku bude provedena v prosinci 2021. 
 

HLASOVÁNÍ: 

Lukáš Kováč - PRO 

Iveta Barešová – PRO 

Jana Truksová- PRO 

Jan Vogl – PRO 

Klára Kodýdková – PRO 

Václav Pešta – PRO 

Iva Svárovská - PRO 

Usnesení bylo schváleno 
 
 

9. ZPRÁVA O ČINNOSTI OBECNÍHO ÚŘADU  

 

➢ Byla schválena rozpočtová opatření č. 4 z 9.6.2021 a 5 z 14.7.2021, RO 

jsou přílohou zápisu a zastupitelstvo obce tyto informace bere na 

vědomí. 

10. DISKUSE  

Otázka: U posledního hlášení obecního rozhlasu nebylo vůbec nic slyšet. 

Odpověď: Necháme prověřit servisem. 

Otázka: Hlavní silnice tedy bude opravena jen z části? 

Odpověď: Ano, v případě udělení dotace, se bude opravovat rozkopaná část 

komunikace v celé šířce. 

Otázka: Komunikace, které jsou momentálně rozkopané, dají opět do 

původního stavu? 

Odpověď: Ano, měli by je uvést do původního stavu. 



Otázka: Bude se něco dít s parkem u kapličky? Bude se dávat zpět původní 

oplocení? 

Odpověď: Soud jsme vyhráli, momentálně je na zhotovitele vydán exekuční 

příkaz. 

Otázka: Bude firma nějakým způsobem penalizovaná za průtahy na stavbě 

vodovodu? 

Odpověď: Firma penalizovaná nebude, neboť dosavadní zpoždění bylo 

způsobeno zásahem vyšší moci (pandemie COVID, počastí, atd.). 

11. ZÁVĚR  

V 19:25 předsedající poděkoval všem přítomným za pozornost a ukončil 

schůzi. 
 

ZAPSALA:  

Iveta Barešová, 30.08.2021    

 

 

OVĚŘOVATELÉ ZÁPISU:   

 

 

---------------------                                                  ---------------------- 

       Jan Vogl                       Václav Pešta                                                        

 

---------------------------------------------------------- 

                           Lukáš Kováč, starosta 



SOUHRN USNESENÍ Z VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ Č. 23/2021 

ZASTUPITELSTVA OBCE PĚČICE  

KONANÉHO DNE 30.08.2021 

ZASTUPITELSTVO OBCE PĚČICE SCHVALUJE:  

USNESENÍ 1-23/2021: 

Zasedání č. 23/2021 se bude řídit programem uvedeném na pozvánce 

Zasedání zastupitelstva zveřejněné 23.8.2021 

USNESENÍ 2-23/2021: 

Zastupitelstvo obce schvaluje záměr podat žádost o dotaci z Fondu 

homogenizace dopravní infrastruktury Středočeského kraje na opravu 

krajské silnice dotčené výstavbou vodovodu 

USNESENÍ 3-23/2021:  

Zastupitelstvo obce pověřuje starostu Lukáše Kováče k podpisu smlouvy o 

dílo na opravu komunikace č. 27515 s fa. Pittner s.r.o. 

USNESENÍ 4-23/2021:  

Zastupitelstvo obce schvaluje vyhlášku „ O stanovení obecního systému 

odpadového hospodářství“ v předložené podobě. 

USNESENÍ 5-23/2021:  

Zastupitelstvo obce schvaluje RO č. 7 v předložené podobě. 

USNESENÍ 6-23/2021 

Inventura obecního majetku bude provedena v prosinci 2021. 
 

ZAPSALA:  

Iveta Barešová 

---------------------------------------------------------- 

                              Lukáš Kováč, starosta 
 


